
Fra: Jan Arvid Sandvik <jas03@karmoy.kommune.no> 
Sendt: 03.02.2023 07:47:20 
Til: Sentralarkivet <postmottak@karmoy.kommune.no> 
Emne: Vs: hei 

For informasjon. 

Med vennlig hilsen 
Jan Arvid Sandvik 
Prosjektleder / Fagleder Prosjekt- og Byggeledelse - Sektor Eiendom 
Tlf: 95288518 
E-Mail: jas03@karmoy.kommune.no 
Rådhuset, postboks 167, 4291 Kopervik | https://www.karmoy.kommune.no 

Fra: Jan Arvid Sandvik <jas03@karmoy.kommune.no> 
Sendt:fredag 3. februar 2023 08:42 
Til:gunvar.mikkelsen@FNF-nett.no <gunvar.mikkelsen@FNF-nett.no> 
Kopi: Arvid Eikeskog <aei04@karmoy.kommune.no>; Eiliv Staalesen <eist@karmoy.kommune.no> 
Emne: Vs: hei 

Hei, 
Viser til e-post under. 

Reguleringsplan 2127 Detaljregulering for Nye Veavågen barneskole angir rekkefølgekrav for 
oppføring av ny skole. Vegene som er angitt som rekkefølgekrav er ferdig prosjektert og 
klargjort for en anbudskonkurranse. Karmøy kommune har besluttet å avvente kunngjøringen 
av anbudskonkurransen med bakgrunn i at Statsforvalteren har gitt reguleringsvedtaket utsatt 
iverksetting. Karmøy kommune kan dessverre ikke påbegynne arbeid med veger som er 
beskrevet i en reguleringsplan som er gitt utsatt iverksetting. 

Ha en fin dag videre. 

Med vennlig hilsen 
Jan Arvid Sandvik 
Prosjektleder / Fagleder Prosjekt- og Byggeledelse - Sektor Eiendom 
Tlf: 95288518 



E-Mail: jas03@karmoy.kommune.no 
Rådhuset, postboks 167, 4291 Kopervik | https://www.karmoy.kommune.no 

Fra: Sentralarkivet <postmottak@karmoy.kommune.no> 
Sendt:torsdag 26. januar 2023 08.45 
Til: Eiliv Staalesen <eist@karmoy.kommune.no> 
Emne: Vs: hei 

Fra: Gunvar Mikkelsen <gunvar.mikkelsen@FNF-nett.no> 
Sendt:torsdag 26. januar 2023 08.41 
Til: Sentralarkivet <postmottak@karmoy.kommune.no> 
Kopi: Hein Berdinesen <Hein.Berdinesen@hvl.no> 
Emne:hei 

Hei 

Ber om at denne eposten videresendes til Eiliv Staalesen: 

Hei! 

Jeg ble tipset om Karmøy kommune informerer… Er bare litt nysgjerrig på hvordan arbeidet med 
utvidelse av de tre (?) kommunale veiene til den nye skoletomten ligger an. Det er jo ganske massive 
tiltak som må til i området, slik jeg forstår det (er jo knapt plass til en bil som møter en fotgjenger eller 
syklist på de veiene der nå). Altså når arbeidet med veiene er planlagt lyst ut, og hvor mye dere regner 
med at det vil koste. 

Ellers er jo også klagen fra naboer på (endring av) høyden på bygget vel avgjørende for utsettelsen, antar 
jeg – ikke bare klagen fra Naturvernforbundet i Rogaland. 

Håper kommune igjen vurderer å bygge ny skole på eksisterende skoletomt. Det er jo klart rimeligere og 
mer miljøvennlig enn den løsningen som pr. nå er valgt. 

Mvh Gunvar Mikkelen 


